

**ROSARYHILL SCHOOL**  
65<sup>th</sup> Anniversary Logo Design competition

28 March, 2023

Dear Parents and Guardians,

We are pleased to inform you that our school will celebrate the 65<sup>th</sup> Anniversary in coming year 2023-24. In order to make this event more meaningful and special, we are organizing the Anniversary Logo competition for the participation by students, parents and alumni, in company with their child(ren), are sincerely invited to take part in the Parent-student/Open Group of the competition. Please refer to the attachment for the details of the competition.

We hope to see you in the 65<sup>th</sup> Anniversary events.

敬啟者：

本校謹訂於二零二三至二四之學年舉辦六十五周年校慶活動，並將舉辦周年紀念標誌設計比賽。是次比賽別具意義，將開放予學生、家長及校友參與。現誠邀各家長聯同 貴子弟參予親子/公開組別之設計比賽，謹隨函附上比賽章程乙份。

希望大家踴躍參與 65 周年校慶活動！

此致

貴家長 / 監護人

玫瑰崗學校 謹 啟

二零二三年三月二十八日

# Rosaryhill School

## **65<sup>th</sup>** Anniversary Logo Design Competition

### **Aim:**

1. To promote the 65<sup>th</sup> Anniversary and to encourage greater participation of students, parents and their relatives.
2. To select the best logo design to be used for the promotion of 65<sup>th</sup> Anniversary.

### **Motto:**

One mind, one heart and one path

### **Division:**

1. Student Group  
(**Group1-** P3-P6, **Group 2-**S1-S6),
2. Parent with Student Group  
(**Group3-** N1-K3, P1-P2),
3. Open Group  
(**Group4-** Students' relatives (P3 or above) or Alumni's)

### **Details:**

1. Each student or parent or alumni can submit more than one entry
2. Logo design suggested not to use more than 3 colours (not including black & white colours)
3. No limitation in design media, all logo design should be finished with the entry form (provided from School) \* Entry forms can be downloaded from school homepage <https://www.rhs.edu.hk/>

### **Judges & Prizes:**

1. Outstanding logo designs will be selected from each division/ Groups.
2. An overall champion will be selected from all entries.
3. Trophy/Souvenirs will be presented to all champion. and outstanding entries (Budget \$4000)

### **Closing date:**

**5<sup>th</sup> May 2023 for All Division/ Groups**

### *Remark:*

*School has right to confirm the final result of competition and school has the copy right of the entries and use it for the 65<sup>th</sup> anniversary promotion.*

# 玫瑰崗學校

## 65 周年紀念標誌設計比賽

目的：藉標誌設計活動推廣及鼓勵學生和家長參與學校周年校慶活動；  
並選出優異的標誌作宣傳之用。

主題：同心、同意、同路

組別：

1. 各級學生分組  
(第一組：小三至小六, 第二組：初中一至高中六,
2. 親子組  
(第三組：幼稚園 N1-K3, 小學 P1-P2)
3. 公開組  
(第四組：學生親屬 (只限小三以上) 或本校舊生

細則：

1. 每位參賽者可提交多份設計
2. 標誌顏色不宜多於 3 種 (黑白色不計)
3. 設計媒介不限，作品必須使用學校指定參賽表格呈交  
\*參賽表格可於學校網頁下載 <https://www.rhs.edu.hk/>

獎項：

1. 各組將會選出優異作品
2. 選出一個總冠軍
3. 獎座/紀念品將頒發與冠軍及優異作品

截止日期：

各組期限 2023 年 5 月 5 日

備註：

最終結果由主辦校方決定，本校保留所有得獎作品之版權，並用作宣傳 65 周年校慶活動之用。

玫瑰崗學校

65周年紀念標誌設計比賽

親子組/公開組參賽表格 (第三組及第四組)

主題：同心、同意、同路

參賽者姓名：\_\_\_\_\_ (學生家長/親屬/舊生\*)

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ (幼稚園部/小學部/中學部)

聯絡電話：\_\_\_\_\_ 聯絡地址：\_\_\_\_\_

設計所表達的含意：\_\_\_\_\_

\*如舊生請註明畢業年份及年級

收件地點：玫瑰崗學校 總校務處 (香港灣仔司徒拔道 41B)

**Rosaryhill School**

**65<sup>th</sup> Anniversary Logo Design Competition**

**Parent/Open Group Entry Form (Group 3 & 4)**

*Motto: One mind, one heart and one path*

**Name:** \_\_\_\_\_ (Parent/Relative/Alumni\*)

**Students' Name:** \_\_\_\_\_ **Class:** \_\_\_\_\_ (KG / Pri / Sec)

**Contact Phone No:** \_\_\_\_\_ **Address:** \_\_\_\_\_

**Design Brief:** \_\_\_\_\_

\*Remark: Please state the year of graduation and level

Collection Point: Rosaryhill School Administration Office (41B Stubbs Rd, Wan Chai, HK)